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Pan
Rafal Sobolewski
Przewodniczqcy Rady Miasta
Wloclawek

Zwracam sig o podanie orientacyjnych potrzeb odnoSnie finansowego
wsparcia mieszkafc6w miasta deklaruj4cych wymiang typu ogrzewania na c.o.

,gazowe lub tylko wymiang piecow na spehiajqpe obowiqguj4ce nonny w
zakresie ochrony Srodowiska i bezpieczefstwa w uftkowaniu.

Olga Krat-\oronziak
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